
Mijn naam is     , en ik ben de voorzitter van de Ringkamp. 

De Ringkamp is het gebouw van de Haart.. dit gebouw wordt volledig gerund door vrijwilligers, er 

komt geen beheerder of betaalde kracht aan te pas… ik weet niet of jullie er ooit geweest zijn maar 

de Ringkamp is in vergelijking met andere cultuurhuizen een vrij sober en vooral een praktisch 

gebouw MAAR bovenal is het Ons gebouw en de bewoners van de Haart zijn enorm trots op de 

Ringkamp. 

Wij als bestuur van de Ringkamp zijn blij met de aandacht die de gemeente voor de dorpshuizen 

heeft. Dat de dorpshuizen een belangrijke functie hebben binnen de buurtschappen, is tijdens het 

laatste jaar wel gebleken. Want wat was en is het gemis groot onder onze gebruikers.. zeker onder 

de wat oudere gebruikers zoals de sjoelclub, de ouderen gym die dit echt als hun wekelijkse uitje zien 

en soms ook een van de weinige uitjes van de week.. maar ook de jongere gebruikers mailen al of ze 

al weer kunnen line dancen en darten..  helaas moeten ze nog even geduld hebben. 

De corona tijd is door ons gebruikt om het inferieur even lekker op te frissen. Maar ook om te kijken 

hoe toekomstbestendig de Ringkamp eigenlijk is. Samen met DKK zijn we volop bezig om te kijken 

welke maatregelen er nodig zijn om de Ringkamp up to date te maken. 

Er zijn aanvragen en ideëen voor nieuwe activiteiten  maar we zitten elke avond van de week al vol  

Met in het achterhoofd dat we nu al elke week van de avond vol zitten met activiteiten voor elk wat 

wils 

(Toneel, Harmonica groep, ouderengym, sjoelen, darten, fotoclub HFC, kaarten, heel de Haart bakt, 

line dancen, en alle Oranjevereniging activiteiten..) 

Weten we al dat er voor nieuwe activiteiten in het bestaande gebouw weinig ruimte is. We moeten 

nu al tot grote spijt van onze leden vragen of ze niet wekelijks maar om de week hun activiteit willen 

organiseren… 

Om nieuwe en de bestaande activiteiten goed te kunnen faciliteren, zijn er enkele aanpassingen 

nodig, en deze aanpassingen zijn niet allemaal inpandig te realiseren.. ook zijn er enkele praktische 

punten aan het licht gekomen tijdens de corona tijd..  zo voldoet ons ventilatie systeem niet aan de 

huidige eisen   

Zodra de maatregelen het toelaten gaan we in samenwerking met het Haartsbelang bewoners 

avonden organiseren, hier willen we alle bewoners van de Haart uitnodigen om samen de behoeften 

van de Haart in kaart te brengen.. zodat wij daar als Ringkamp de juiste stappen in kunnen zetten. 

Speerpunten van deze avonden zullen zijn: 

Verduurzaming, Toegankelijkheid, nieuwe activiteiten voor jong en oud maar ook zeker oog houden 

voor de kwetsbaren van de Haart  

 schoef eens an, computer les voor ouderen, kookles voor alleen staanden zijn al concrete aanvragen 

van leden. 

We hopen met deze bewonersavonden een goed beeld te krijgen van de wensen van de inwoners 

van de Haart..  We zullen dit met behulp van DKK  uitwerken tot een goed doordacht plan. Om dan te 

bekijken hoe e.e.a te realiseren is. 



Het is voor ons dan ook erg fijn om te lezen in het beleidskader, dat de gemeente Aalten de 

dorpshuizen een warm hart toe draagt. Zodat we in de toekomst ook samen met de gemeente 

Aalten naar de toekomst van de Ringkamp kunnen kijken. 


